
Onderwerp: algemene ledenvergadering op woensdag 26 juni 2024 om 20.30 uur in De Burght in
Vollenhove

Aanwezig: Theo Westhuis, Margrèt Dekker, Jochem Schutten, Karen Willemsma, Falentijn Assinck,
Stephan van Eerde, Jentina Schuurman, Jos de Laat, Daphne Hellendoorn, Rosita van Eerde, Janita de
Jonge, John den Boer, Reinco Klappe, Rob Beeldman, Gertia Roskam, Marco van ’t Oever, Stella Post,
Mark Tukker, Peter Nijhuis, Chris Roskam, Sytze Idzenga, Jolien Scholtens, Cees Winter, Eva Winter, Nico
Rook, Herman Westhuis, Hetty Pot, Sharell Menzo.

Notulen

1. Opening

2. Vaststellen agenda algemene ledenvergadering 26 juni 2024
De agenda wordt vastgesteld.

3. Vaststellen notulen
Zie bijlage voor de notulen van de ALV van november 2023.
Opmerking: Onder stemcommissie staat per abuis kascommissie. Dit moet stemcommissie zijn.
De notulen worden vastgesteld.

4. Stemcommissie benoemen
Falentijn Assinck wordt benoemd als lid van de stemcommissie.

5. Herbenoemen bestuursleden
De termijn van bestuursleden Daphne Hellendoorn en Rosita van Eerde lopen af per 1 september
2024. Zij hebben beiden aangegeven voor nog een termijn van drie jaar door te willen gaan als
bestuurslid.

De vergadering stemt unaniem in met de herbenoeming van Daphne en Rosita.

6. Jaarplan 2024-2025
Zie bijlage Jaarplan 2024-2025 voor de plannen voor het komende seizoen.

Jos ligt het jaarplan toe en loopt de punten bij langs.

Karen: In jaarplan staat nieuwe doelstelling over sociale veiligheid, maar dat beleid is er toch al?
Stephan: Klopt. Die moet naar de terugkerende doelstellingen.

Stephan: Er komt een oproep voor trainers, want we hebben komend jaar nieuwe trainers nodig. Er
stoppen trainers en we hebben steeds meer nieuwe jeugd. De oproep komt in de appgroep voor
volwassenen en misschien in de jeugdgroepen.
Jochem oppert als idee om aan belangstellenden aan te bieden een keer een training mee te
draaien.

Marco vraagt wat een survivalrunfit groep is?
Jos: Dit is een groep voor mensen die vanaf nul beginnen. Eerst in beweging laten komen. Jochem



vult aan: Je start dan in een groep waarin mensen van hetzelfde niveau zitten. Het verschil met de
huidige trainingsgroepen kan soms afschrikken.

Jos licht de laatste stand van zaken toe over de survivalrunbaan en de plannen voor de nieuwe
brede school. Het plan was op het voetbalveld van Veno, maar de wethouder is door de
gemeenteraad teruggefloten en moet ook onderzoek doen naar andere mogelijke locaties. Over
twee weken is er een gesprek met de gemeente, tennis en 4V’s over de eventuele locatie van de
brede school op onze baan, de tennisbaan en het evenemententerrein.

7. Contributie
Het bestuur stelt voor de contributie niet te wijzigen. Dit betekent 75 euro per seizoen voor een
volwassen lid en 50 euro per seizoen voor een jeugdlid (tot 18 jaar).

Jochem: We begroten een negatief bedrag, maar verhogen niet de contributie?
Jos: Negatieve bedrag staat gelijk aan de afschrijving van de uitbreiding van de baan die we
verspreiden over vijf jaar.

8. Vaststellen begroting 2024-2025
Zie bijlage Begroting voor het financieel overzicht van het komende seizoen.

Jentina licht de begroting toe.

Sytze: Hoeveel leden hebben we? Jentina: Ongeveer 265 leden.

9. Rondvraag
Karen: We hebben dit jaar veel klassementswinnaars. Komen die ook in de Nieuwsbode?
Jos: We gaan daar nog aandacht aan besteden. Dat komt op een later moment.


